

## 紅外線感應防盜報警器, 迎賓報警二合一

RL-7708



### 產品特點：

一檔報警，一檔迎賓語音：“叮咚，您好，歡迎光臨！”

高科技：1, 紅外線遙感探測，靈敏度高，不受光線場合等影響，白天黑夜都可以工作。不像其他的是光控的，在黑暗環境下不能工作。

2, 採用晶片積體電路，耗電極微

多功能：一機兩用可作防盜器，可做迎賓器 方便：

精工設計，款式新穎，使用方便，聲音響亮

易安裝：無須打孔排線，免去線路鋪設之麻煩支出，不影響裝修美觀。

### 技術指標：

外觀：10\*6.5\*3cm

探測距離：3-5 米

探測角度：頂角為 100 度的扇形立體

報警響度：100-110 分貝 報警延時：15-2 秒

工作電壓：DC6V，（5#AA 電池三節）。

靜態電流：小於 0.5mA。

動態電流：180mA。

### 使用說明：

報警模式：將開關撥到“ALARM”位置，自動進入報警待機狀態，這時當有人進入其探測範圍時，本機將發出報警聲，直到人離開探測範圍 15-20 秒後方停止報警。

迎賓模式：將開關撥到“CHIME”位置，自動進入迎賓模式，這時當有人經過其探測區，本機將發出悅耳的“叮咚，您好，歡迎光臨”語音聲。

安裝方法：

安裝使用時可根據環境而選擇有利位置，鏡頭面向需要監控的位置，安裝高度應在 2.5 米到 3 米隱藏的地方。

注意事項：

- 1、本機在室外使用時應避開雨水和夏日陽光。
- 2、如長時間停用本機，請把開關撥到“OFF”位置並把機內電池取出。
- 3、建議使用 5 號 AA 鹼性電池

## Product Description

THE GUEST SALUTING AND ALARM DOORBELL

Effective alarming detecting distance is 6m-10m. Effective angle 84'. Don't surpass this area when you install it.

Alarming sound depth: 75-95dB.

1. When the doorbell is used for alarm: Switch to the "ALARM". The Detector should face such a place that is easy for the thief to enter into as the balcony, the window and the stairway. The height of the detector should be in the proper range and the angle of detector should be adjusted, so that the doorbell will alarm when the thief sneaks into the house.
2. When the doorbell is used for guest saluting: Switch to the "CHIME". Install it at the top of the door RO on the wall and adjust the detector to the suitable position. So when the guest comes into the detecting area, it will sound "HELLO, WELCOME".

USER INSTRUCTIONS:

1. Please check the polarity of the battery.
2. Put in three pieces of AAA 1.5V batteries. The static current is by micro-ampere.
3. Three pieces of AAA 1.5V can last for more than two months.